
Van: de uitgelaten hond <info@deuitgelatenhond.nl> 
Verzonden: zaterdag 24 oktober 2020 10:16 
Aan: Goois Natuurreservaat 

CC: raadsleden Gooisemeren; griffie Hilversum, raadsleden gemeente Huizen 

Onderwerp: Einde bestaan Gooische Hondenuitlaatservices per zomer 2021 

Beste Erwin, zeer geachte lezer(s) 

Graag wil ik hierbij nogmaals de aandacht richten op het verbod per 15 juli 2021 op het wandelen 
met groepen honden onder begeleiding van een Hondenuitlaatservice ( zoals ik), in de gebieden van 
GNR. 

Ik lees keer op keer de term "grote" groepen honden. 

Een groep van 10 honden kan  "klein" zijn, een  groep van  3 "groot" 

Ik vind het nogal wat om dit besluit alleen maar te baseren op aantallen ( wat jullie overigens altijd 
hebben gedaan, en jullie hebben nóóit gekeken naar "kennis en kunde" ( diploma's, certificaten, 
opleidingen etc) 

Ervaring in het  lopen met , en managen van  "groepen" honden. 

Drie  honden  is geen roedel, en vier wel? 

Ik hoor graag op welk wetenschappelijk onderzoek dat gebaseerd is. 

Ik schreef vorig jaar zomer al een email naar John Didderen, na eerst meerdere malen telefonisch 
contact gehad te hebben met John. 

Ik sprak toen al mijn zorg uit over de wildgroei en ondeskundigheid, en de invasie van tientallen 
externe Hussers. 

Er is nooit een reactie op gekomen, er  is nooit enige actie op ondernomen. 

Ik loop al jaren bij ( onder andere) het Naarder Eng, en inderdaad, het is vaak niet best wat  daar ( en 
in andere bossen)  aan  Hussers rondloopt. 

En dat heeft maar zélden met het aantal honden te maken, maar veel vaker aan het   gebrek aan 
vakkennis, opleiding en ervaring. 

Je kunt je er wellicht iets bij voorstellen  dat wanneer je , zoals ik, in de afgelopen tien jaar,  me heb 
uitgeput in het me eigen maken in het wandelen én managen met "groepen" honden, dit een 
extreem bittere pil is om te slikken? 
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Ik heb het even uitgerekend, maar de teller staat inmiddels op een kleine 10.000 euro, alléén al in de 
investering aan opleidingen, van mij  en mijn  personeelslid, om dit vak ( want dat is het) naar 
behoren te kunnen uitvoeren. 

Het is mijn identiteit, mijn leven. 

Kijk maar even  op mijn website:  https://www.deuitgelatenhond.nl/diplomas-en-certificaten/ 

Bus met inbouw aparte benches, 28.000 euro. (keer 2) 

Full time  medewerker in vaste dienst ( 36 uur) 

Er is een brancheorganisatie, waar je als Husser lid van kunt worden. Je moet dan aan strenge eisen 
voldoen als Hussers zijnde. 

Genaamd SPPD.  

https://www.sppd.nl/voorwaarden-accreditatie-honden-uitlaat-service.html 

Zij hebben met jullie ook contact gezocht inmiddels, omdat ze ook gráág gezamenlijk tot een 
oplossing willen komen. 

En dat betekent opgeleide en ervaren hussers, die moeten voldoen aan strenge eisen. Ze moeten 
sowieso lid zijn van SPPD en betalen daar jaarlijks een lidmaatschaps fee voor. 

Ook SPPD speelt een rol in de controle en handhaving, wat de aangesloten Hussers betreft. 

Maar ook dezelfde, op geen kloppende feiten gebaseerde standaard email ontvangen. 

 
Mijn voorstel:  

Heel graag kom ik met een afgevaardigde van SPPD praten over de eventuele mogelijkheden van 
vergunning op postcode, max 6 honden per wandeling, goede bussen met ingebouwde benches, etc. 

Hussers die in het Gooi zijn aangesloten bij de branchevereniging en voldoen aan de strenge eisen 
mogen blijven lopen, met maximaal 6 honden, vergunning etc. 

Want hoe gaat dit gehandhaafd worden in juli 2021?  

Stel je eens voor:  

Ik beëindig mijn bedrijf, met ALLE gevolgen van dien. ( de mogelijkheid voor HUS 
én  hondeneigenaren om intussen iets anders te bedenken, gaat voor grote problemen zorgen) 

Je gaat allerlei buurmeisjes, ooms, tantes, buren, opa's en  oma's, zwartwerkers en  ga zo maar door, 
aantreffen in  het bos en op de hei, met 3 honden, die van hondengedrag sowieso van toeten nog 
blazen weten. 

https://www.deuitgelatenhond.nl/diplomas-en-certificaten/
https://www.sppd.nl/voorwaarden-accreditatie-honden-uitlaat-service.html


 
 
Want is een groep van 3, ongeacht ras, jachtdrift, gedragsproblemen, ineens WEL handelbaar, als  je 
je maar aan dat getal houdt? 

Je snapt zelf toch ook wel dat dat een onzinnig getal is?  

Want bij 4 gaat het mis? 

Ik kan prima 2 labradors en een chihuahua meenemen, en  dus OOK 3 jachthonden, zolang het er 
maar DRIE zijn? 

Ik vraag me werkelijk af waar die stelling vandaan komt? 

Je  begrijpt hopelijk mijn emotie. 

Ik hoop van  harte dat jullie  IN IEDER GEVAL een gesprek met me zouden willen aangaan, samen met 
een afgevaardigde van  SPPD, want als jullie dat zouden accorderen, neem je meteen afscheid van de 
onwillenden en onkundigen. 

Ik heb namelijk al gepolst onder mijn collega hussers en niemand heeft interesse om zich aan te 
sluiten bij de branchevereniging. 

Dat zegt volgens mij genoeg over de welwillendheid van de gemiddelde HUSSER? 

 
Wellicht is  er ook in samenwerking met de gemeente iets te organiseren? 

Als ik een stuk bos toegewezen zou krijgen zou ik daar met liefde een jaarlijks bedrag voor over 
hebben. 

Maar het liefst blijf  ik in de mooie natuur van GNR wandelen. Elke dag krijg  ik weer complimenten 
van medebosgebruikers.  

We zijn de afgelopen maanden erg negatief in het nieuws gekomen, en dat werpt zijn zure vruchten 
al af. 

Geen nieuwe aanvragen, en vele mensen gaan nu op de vlucht als ze me in het bos zien aankomen. 

Voorheen was daar geen sprake van. 

Ik hoop van  harte dat  we toch nog tot een gesprek of een oplossing gaan komen die voor iedereen 
werkt. 

Want alle particuliere hondeneigenaren hebben met zijn allen straks een groot probleem. 

Ik doe elke avond, voor ik ga slapen, een schietgebedje. 

Want mijn hele  toekomst, die ik met zoveel passie en inzet en investering heb opgebouwd, is nu al 
rap aan het afbrokkelen. 



 
 
Corona gaf al een enorme klap, nu dit erover heen,  wat een een nachtmerrie. 

Ik ben RADELOOS. 

Heel erg vind ik het ook dat ik hier geen enkele mede zeggenschap over heb gehad, terwijl ons dat 
WEL was beloofd! 

Ik ben inmiddels lid van de SPPD, helaas willen jullie daar niet van weten, terwijl ik dit zie als DE 
oplossing. 
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Vergunning , 6 honden, strenge eisen aan vervoer, gediplomeerd, etc. 

En uitwijken naar andere  gebieden is geen optie, en  omgekeerd zou dat NET zo moeten zijn, dus 
EXTERNE HUSSERS weren. 

Ik kijk met  heel veel belangstelling en verwachtingsvol uit naar een reactie, hopelijk ook vanuit de 
Gemeente  Gooise meren. 

Ik wil mijn bedrijf/bestaan/identiteit/inkomen/personeel niet verliezen, daar ga ik en blijf ik voor 
knokken, tot de laatste snik! 

 
Hartelijke groet, 
 
Jenny Atsma  
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